
Zápisnica zo zasadnutia mediálnej komisie miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Dúbravka zo dňa 12.4.2017 

 

Prítomní:  Vladimír Straka(predseda), Peter Hanulík, Mgr. Marcel Burkert, Maroš Repík, Ing. 
Pavel Vladovič, Jozef Petrovský, Mgr. Zuzana Morávková 

 

Predmet rokovania:  

1. Plnenie uznesenia - predložiť ekonomické výsledky Dúbravskej televízie, počty 
zamestnancov, rozpočet (zabezpečí konateľ DTv Ing. Rastislav Bagar prijaté dňa 
11.1.2017 .  

 

Konateľ Dúbravskej televízie Rastislav Bagar predložil ekonomické výsledky DTv, počet 
zamestnancov, rozprával o zmene štruktúry vysielania. Oznámil, že facebookový profil DTv 
je v správe nového človeka, ktorý sa snaží televíziu zviditeľniť. Oboznámil o rozšírení 
moderátorského tímu. V blízkej budúcnosti by malo prísť k rozšírenie strižne.  

Členovia komisie uvažovali o predložení návrhu navýšenia rozpočtu pre DTv.  

Hanulík: Ked veríme tým ľuďom, dajme im tie peniaze !  

Straka: Ja osobne s kolegom Hanulíkom úplne súhlasím, ten posun je veľmi výrazný.  

Uznesenie z 11.1. 2017 splnené 

Návrh uznesenia : Žiadame redakciu DTv na dopracovanie navýšenia rozpočtu DTv na rok 
2018  

Návrh na najbližší termín : 17.5. 2017 

Bagar: Na najbližšom zastupiteľstve bude predložený materiál, kde rezignujem na funkciu 
konateľa DTv. Na konateľa navrhujeme Petra Vargu. Taktiež ide návrh na zrušenie dozornej 
radu ako celku. Je to na poslancoch ako rozhodnú.  

Poslanec Repík navrhol aby bol kontrolným orgánom mediálna komisia, no právne to nie je 
možné, kontrolným orgánom môže byť len fyzická osoba.  

 

 
V Bratislave dňa 21.4.2017                                                       Zapísala: Zuzana Morávková 
 
 
 
Vladimír Straka(predseda mediálnej komisie)  ............................................................................ 


